
Art. 44 vragen - Gronddeal Californië BV

Geacht college,

Eind 2022 bleek uit onderzoeksjournalistiek van het NRC dat Lodewijk
Burghout zich schuldig maakte aan belangenverstrengeling bij de verkoop van grond van 
Californië BV aan het bedrijf Karakter. Hij was destijds directeur van beide bedrijven en 
verkocht de grond voor een aanzienlijk lagere prijs aan zijn eigen bedrijf, Karakter, dan de 
marktwaarde. Onderzoek wijst uit dat dit heeft geresulteerd in het mislopen van miljoenen 
voor Californië. Het feitenrelaas dat door het bestuur van Californië in december 2022 is 
gemaakt, is in een dichte la beland, waardoor er weinig transparantie over de gang van 
zaken is. 
Momenteel loopt er een nieuw extern onderzoek,op verzoek van de aandeelhouders van 
Californië BV. Ook de gemeente Venlo is daar een van, gezien zij deel uitmaakt van 
B.V .Ontwikkelbedrijf Greenport Venlo, samen met andere gemeenten en de Provincie. 
Ondertussen is de inhoud van het feitenrelaas nog geheim, evenals de reden van het vertrek
van het oude bestuur van Californië. GroenLinks wil dit nieuwe onderzoek niet afwachten en 
heeft nu een aantal vragen:

1. Heeft gemeente Venlo wel toegang tot de inhoud van het feitenrelaas? Zo nee, 
waarom niet? Bent u gerechtigd deze informatie op te eisen? Zo ja, dan willen wij 
graag dat u dit met de raad deelt. Bent u bereid dat te doen?  

2. Als medeaandeelhouder hebben wij ook een rol en verantwoordelijkheid in de 
ontstane situatie. Deelt het college de mening dat wij, als bestuurlijke 
medeverantwoordelijken zijnden, ook meer duidelijkheid en opheldering over deze 
casus zouden moeten verkrijgen? 

3. GroenLinks Venlo is van mening dat transparantie rondom o.a. het relaas gewenst is 
en dit er zo snel mogelijk moet komen. Wordt gemeente Venlo ook meegenomen in 
het onderzoek dat momenteel loopt? En zo ja, hoe stelt gemeente Venlo zich op in 
het lopende onderzoek? Zo nee, waarom niet?

4. Heeft het college ontwikkelbedrijf Greenport al geattendeerd op het feit dat zij niet 
heeft gehandeld vanuit het hoogste belang en tevens niet het beste rendement heeft 
nagestreefd voor haar aandeelhouders, waaronder onze gemeente?

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet.

GroenLinks

Jade Joosten


